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تأمين آب شرب شهرستان اهر اولویت اول است

فرماندار شهرستان اهر گفت: تأمين آب شرب شهرستان اهر از مسائل حیاتی شهرستان بوده که نیازمند توجه جدی

مردم و مسئولین است.

دکتر ابوالفضل غنی زاده در جلسه حکمرانی آب شهرستان گفت: با توجه به اینکه تأمين آب شرب مورد نیاز شهرستان اهر در اولویت می باشد، از ادارات امور آب، جهاد کشاورزی و

مدیریت سد ستارخان انتظار داریم آب بخش کشاورزی را طبق مصوبه شورای حفاظت آب تخصیص دهند.

وی افزود: علیرغم بارش های اخیر، ذخیره آب سد ستارخان قابل قبول نبوده و از مصرف کنندگان در بخش های خانگی، صنعتی و به خصوص بخش کشاورزی انتظار داریم در

مصرف آب مدیریت کنند تا در سال آبی آینده نیز مشکلی نداشته باشیم.

فرماندار شهرستان اهر با تأکید بر جلوگیری از انشعابات غیر مجاز در بخش کشاورزی گفت: یکی از وظایف ذاتی ادارات امور آب و جهادکشاورزی جلوگیری از مصارف غیر مجاز بوده

و باید بدون هیچ اغماضی با متخلفان در این زمینه برخورد قانونی شود.

وی همچنین خواستار بررسی چگونگی آبیاری فضای سبز شهری توسط شهرداری و گزارش استفاده از آب شرب و یا آب چاه برای این منظور گردید.
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